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16 January 2013 / 16 janvier 2013 
 

IOTC CIRCULAR 2013–03 / CIRCULAIRE CTOI 2013–03 
 

 

Dear Sir/Madam, 

 

SUBJECT: INFORMATION ON THE SECOND MEETING OF THE TECHNICAL COMMITTEE ON 
ALLOCATION CRITERIA 

 

As per IOTC Circular 2012-90, the second meeting of the Technical Committee on Allocation Criteria (TCAC02) will 
be held in Muscat, Oman, from the 18th to the 20th February 2013. It will be directly preceded by a workshop on 
Management Options funded with the support of the government of Australia. 

Please find at the link below a document containing information on travel and transportation, accommodation in 
Muscat, and entry formalities in Oman. The document can be downloaded here in English: 
http://iotc.org/files/proceedings/2013/tcac/Information%20on%20TCAC02%20meeting%20Oman_FINAL.pdf 

Registration to the meetings is essential so as to allow the Secretariat and the host country sufficient time to make the 
necessary arrangements. Please register at http://www.iotc.org/registration/ 

Please note that documents and proposals for the TCAC02 must be submitted to the Secretariat (secretariat@iotc.org) 
before the 19th January 2013 in order to be made available on the IOTC website to all CPCs. At this time, the 
Secretariat has posted five (5) draft proposals, one of them recently revised, to the meeting webpage: 
http://iotc.org/English/meetings/wp/wpaccurrent.php. 

 

 

Madame/Monsieur, 

 

SUJET: INFORMATION SUR LA SECONDE RÉUNION DU COMITÉ TECHNIQUE SUR LES CRITÈRES 
D’ALLOCATION 

 

Selon la Circulaire CTOI 2012-90, la seconde réunion du Comité technique sur les critères d’allocation (CTCA02) se 
tiendra à Mascate, Oman, du 18 au 20 février 2013. Elle sera directement précédée par un atelier de travail sur les 
options de gestion financé grâce au gouvernement de l’Australie. 

Veuillez trouver au lien ci-dessous un document contenant des informations sur le voyage et les moyens de transport, 
les hôtels à Mascate et les formalités d’entrée à Oman. Le document peut être téléchargé en anglais ici (la version 
française est en cour de traduction): 
http://iotc.org/files/proceedings/2013/tcac/Information%20on%20TCAC02%20meeting%20Oman_FINAL.pdf 

L’inscription à ces réunions est essentielle pour donner au Secrétariat et au pays hôte suffisamment de temps pour 
prendre les dispositions nécessaires. Merci de vous enregistrer à http://www.iotc.org/registration/  
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Veuillez noter que les documents et propositions pour le CTCA02 doivent être soumis au Secrétariat 
(secretariat@iotc.org) avant le 19 janvier 2013 afin d’être publiés sur le site de la CTOI pour toutes les CPC. Au jour 
d’aujourd’hui, le Secrétariat a publié, sur la page web de la réunion, cinq (5) projets de proposition, dont un a été 
révisé récemment : http://iotc.org/French/meetings/wp/wpaccurrent.php. 

 
 
Yours sincerely / Cordialement 
 
 
 
 
 
Alejandro Anganuzzi 
Executive Secretary / Secrétaire exécutif 

 

Attachments / Pièces jointes: 
 None/ Aucune 

 


